



720 Payne Ave  
Saint Paul, MN 55130  
Phone: (651) 796-4500  
Email: [contact@hope-school.org](mailto:contact@hope-school.org)  
Website: [www.hope-school.com](http://www.hope-school.com)

လါမးရှး ၁၆, ၂၀၂၀

ဆု HOPE Community Academy ဟံဉ်ဖိယိတဖဉ်တနံအံးကီၢ်စဉ်ခိဉ် Tim Walz ဒီးတၢ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ် သုအပုနဲဉ်တၢ် Mary Cathryn Ricker ဘီးဘဉ်သုဉ်ညါလါဝဲလါမဲၢ်နဲဉ်စိထဉ်ပဒိဉ်ကိၣ်ခဲလၢကပတုဉ်လၢကိၣ်ဖိအဂီၢ်စး ထီဉ်မုၢ်သၢနံး, လါမးရှး ၁၈, ၂၀၂၀ ဒီးကိၣ်ကတုၤထီဉ်ကဒါက့ၤလၢမုၢ်တနံး, လါမးရှး ၃၀, ၂၀၂၀ န့ဉ်လီၤ.

HOPE Community Academy ကပတုဉ်လၢမုၢ်တနံး, လါမးရှး ၁၆, ၂၀၂၀ တုၤလၢလါမးရှး ၂၇, ၂၀၂၀ န့ဉ်လီၤ. ဝဲ ကိၣ်ပျါလၢကိၣ်ဖိသုဉ်တဖဉ်အဂီၢ်အခါ HOPE Community Academy ကမၤသကိးတၢ်ဒီးကိၣ်ကီၢ်ရှဉ်ဒီး Charter schools အကတဖဉ်လၢအအိဉ်လၢမဲၢ်နဲဉ်စိထဉ်ကီၢ်စဉ်အပုလၢကမၤထီဉ်တၢ်သိဉ်လိရဲဉ်ကျဲၤတမံၤယိလၢအဂ့ၤဒီးကြးဝဲဘဉ်ဝဲ လၢပကိၣ်ဖိတဖဉ်ကမၤလိဘဉ်ဝဲလၢတၢ်ပတုဉ်ကိၣ်လၢကိၣ်ဆဉ်ဒီးဘုဉ်ညါတကတီၢ်အံၤလၢတၢ်ဆၢကတီၢ်ဖးယံာ်အပုဒိဉ်ဖျိ COVID-19 တၢ်ဆါလၢအရုၤလီၤသးဗျးန့ဉ်လီၤ. မဲၢ်နဲဉ်စိထဉ်တၢ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သုဝဲကျဲၤတဲၤဖျါထီဉ်ဝဲလၢကဒုးအိဉ်ထီဉ်ဝဲတၢ်မၤလိစိစိန့ဉ် တၢ်, ကိၣ်ဖိတဖဉ်ကန့ၢ်ဘဉ်တနံးဘဉ်တနံးတၢ်မၤလိဒ်အဝဲသုဉ်အတီၤဖျါဝဲလၢအသရဉ်, သရဉ်မုၢ်တဖဉ်အအိဉ်ဒီးတၢ်ပိးတၢ်လိလၢ အလိဉ်သုဝဲတဖဉ်န့ဉ်လီၤ. စးထီဉ်လါမးရှး ၃၀, ၂၀၂၀ ကယံာ်တၢ်နဲဉ်လီၤလၢမဲၢ်နဲဉ်စိထဉ်တၢ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သုဝဲကျဲၤနဲဉ်လီၤဝဲလၢ ကိၣ်ဖိတဖဉ်ကဆဲးမၤလိန့ဉ်တၢ်န့ဉ်တၢ်ကဆဲးရဲဉ်ကျဲၤဝဲဒ်တနံးအံၤတၢ်ရဲဉ်ကျဲၤအိဉ်ဟံးအသိးန့ဉ်လီၤ.

ဒ်လံာ်ဂ့ၤဂ့ၤ, ယအဲဉ်ဒီးဒုးသုဉ်နီဉ်ထီဉ်က့ၤပုၤကိးဂၤလၢန့ၢ်လၢအမုၢ်လါမးရှး ၃၀, ၂၀၂၀တုၤလၢလါအုၤဖြူ, ၂၀၂၀ န့ဉ်မုၢ်ဝဲတၢ်ကီၢ် ထီဉ်သီတၢ်အိဉ်ဘုးကတီၢ်န့ဉ်လီၤ. န့အဝဲန့ဉ်ကိၣ်တထီဉ်ဘဉ်. ကိၣ်ကတုၤထီဉ်ကဒါက့ၤလၢလါအုၤဖြူ ၃, ၂၀၂၀ န့ဉ်လီၤ. ပသရဉ်, သရဉ်မုၢ်တဖဉ်ကဟ့ဉ်လီၤတၢ်သိဉ်လိရဲဉ်ကျဲၤတဖဉ်လၢတၢ်မၤလိအဂီၢ်, တၢ်ကဟ့ဉ်နီၤလီၤတၢ်ပိးတၢ်လိလၢအလိဉ်တဖဉ် လၢကိၣ်ဖိတဖဉ်အိဉ်ဆိးလီၤကဝီၤဒဲးဝဲ, ယုာ်ဒီးကိၣ်ဖိလၢအန့ၢ်ဘဉ်တၢ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သုလီၤဆီတဖဉ်ကဒီးန့ၢ်ဘဉ်တၢ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ် သုအတၢ်မၤစၢလီၤလီၤဆီဆီ, လၢကိၣ်အါကိၣ်, ကိၣ်ဖိလၢအအိဉ်ဒီးတၢ်တုၤဘဉ်လၢဟံဉ်ဖိတအိဉ်ဒီးကိၣ်ဖိလၢလိဉ်ဘဉ်တၢ်အိဉ်လၢ ကိၣ်တဖဉ်တၢ်ကဟ့ဉ်လီၤအိးန့ဉ်လီၤ.

ပကတီၢ်ပတၢ်မၤလိစိစိရဲဉ်ကျဲၤမုၢ်ဝဲလီၤတၢ်လီၤဆဲးလံာ်န့ဉ်ပကဆဲးကျဲၤသုဘဉ်ပးတၢ်သိဉ်လိရဲဉ်ကျဲၤလၢတၢ်ကသုအီၤလၢကိၣ်ပုာ်ယံး သန့ဒီးဆုတၢ်သိဉ်လိရဲဉ်ကျဲၤဆုန့ဉ်ဟံဉ်လံာ်ပရၢအပုန့ဉ်လီၤ. ထီဘိန့ဉ်, ပနီဉ်ထီဉ်နီဉ်ဂံၢ်တမုၢ်ပကအိဉ်ပုၤပုၤဖျဲးဖျဲးဒီးပကိၣ်ဖိတဖဉ်ကအိဉ်ပုၤဒီးတၢ်အိဉ်ဆုဉ်အိဉ်ချ့န့ဉ်လီၤ. ဒ်န့ဉ်အသိးပအဲဉ်ဒီး မၤလိတၢ်လၢဖိသုဉ်ကိးဂၤဒဲးကမၤန့ၢ်ဘဉ်တၢ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သုဒ်အဝဲသုဉ်ကြးန့ၢ်ဘဉ်ဝဲအသိးန့ဉ်လီၤ. ပကဆဲးဒုးသုဉ်ညါန့တၢ် အိဉ်သးဘဉ်ပးဒီး COVID-19 ခိဉ်ရိၢ်န့ၢ်ဘိရးစံတၢ်ဆါအတၢ်အိဉ်သးကွၢ်ကွၢ်န့ဉ်လီၤ.

ပုၤဒီးတၢ်သးတီလိာ်သး,

Maychy Vu  
Executive Director  
ကိၣ်အပုနဲဉ်တၢ်